
Geachte Raad,        Voorschoten, 28 september 2016 

Morgen donderdag 29 september staat de Professor van der Waalslaan op de agenda van de 

raadsvergadering. Gelukkig is de werkgroep alert en hebben wij nog op tijd dit feit via de gemeente 

site zelf kunnen achterhalen. Bij punt 14 staat de informatiebrief van het college aan de raad vermeld. 

Naar aanleiding van de inhoud van deze brief kan een reactie van onze kant op dit schrijven niet 

uitblijven. Wij vinden namelijk dat u zo volledig mogelijk geïnformeerd uw afweging moet kunnen 

maken. 

Er wordt door het college gesteld dat zij geruime tijd in gesprek is geweest met de werkgroep over de 

plannen van der Waalslaan. In de raadsvergadering van 10 maart 2016 is via de inspraak van 

Mevrouw van Kessel aan de raad kenbaar gemaakt dat de KNHM een goede partner zou kunnen zijn 

in het ontwikkelen van die plannen en dat zij de werkgroep daar ondersteuning in kunnen bieden. Er is 

welgeteld maar 1 keer gelegenheid geweest en wel op 6 juli 2016, waarop de werkgroep en de KNHM 

de plannen, zoals verwoord in de reeds in uw bezit zijnde folder, uit konden leggen aan de aanwezige 

wethouders en ambtenaren. Dit gesprek ging stroef. Er bleek geen opening te zijn bij het college om in 

gezamenlijkheid tot een echt overleg en samenwerking te komen. Het college blijft zich beroepen op 

de opdracht die de raad heeft gegeven in 2012 en houdt zich vastbesloten aan de toegezegde belofte 

om de bewoners uitsluitend te informeren. Wethouder Beimers geeft in dit gesprek nog steeds aan dat 

een zo’n hoog mogelijke financiële opbrengst het doel is. Daar en tegen heeft Wethouder Bremer op 

31 mei jl. bevestigd dat de opbrengst in dit geval juist minder van belang is dan het belang van de 

bewoners. Randvoorwaarden zullen niet gesteld worden omdat, naar zeggen van Wethouder Beimers, 

dit negatief is gebleken bij de verkoop van de overige leegstaande accommodaties. Er schijnt zelfs 

een rechtszaak te lopen. Wethouder Bremer haalt juist aan dat deze de mogelijkheden tot invulling 

zouden beperken.  

Wat betreft uitstel van de verkoop. Een datum tot verkoop is nooit gecommuniceerd naar de bewoners 

ondanks het punt 3 in het aangenomen advies van december 2015 en maanden van intensief vragen 

door individuele bewoners en de werkgroep naar informatie omtrent het verkoopproces. Wij wachten 

bijvoorbeeld nog steeds op de antwoorden op de vragen die de bewoners hebben gesteld tijdens de 

inloopbijeenkomst van 26 mei jl. Een bijeenkomst op initiatief van de gemeente met als doel de 

bewoners nader te informeren. Hier horen wij voor het eerst dat de verkoopprocedure na de 

zomervakantie van start zal gaan. In het gesprek met wethouder Bremer op 31 mei jl., naar aanleiding 

van deze bijeenkomst, werd als nog de belofte gedaan dat antwoorden spoedig zouden volgen. Tot op 

heden is aan deze belofte nog geen gehoor gegeven. Het steeds uitblijven van informatie is ook naar 

voren gebracht in de raadsvergadering van 10 maart 2016. Destijds zou er zelfs nog sprake zijn van 

tijdelijk geen verkoop maar verhuur tot eind 2017 van het gebouw aan de aannemer die de 

reconstructie uitvoert. In het gesprek van 6 juli 2016 wordt aangegeven dat de verkoopprocedure 

gewoon na de zomervakantie van start zal gaan. Gedurende het gesprek wordt dit verschoven naar 1 

oktober. Gezien de zomervakantie geeft deze datum ons nog steeds weinig tijd om de plannen verder 

te ontwikkelen. 

Het college stelt echter dat de werkgroep tijd genoeg heeft gehad om plannen te ontwikkelen en 

fondsen te werven om zo een bod te kunnen doen. De heer Wijn heeft in de commissie WRG van 8 

september jl. wederom uitgelegd dat sponsoren niet met ons in zee gaan als de gemeente niet het 

signaal afgeeft dat zij minimaal bereid is om de plannen een oprechte kans te geven. Ook de vrijwillige 

tijdsinspanning van heel veel mensen vraagt om een open gemeente die geen tegenstrijdige signalen 

en informatie afgeeft. 

Wij hebben de raad op 8 september jl. twee vragen (zie blad 2 van de inspreektekst die reeds in uw 

bezit is) voorgelegd. We hopen aanstaande donderdag positieve antwoorden te ontvangen. Onze 

nieuwe burgemeester willen we graag laten kennismaken met een gemeente en bewoners die de 

Parel aan de Vliet koesteren en deze samen mooier, socialer en duurzamer willen maken, een 

gemeente waar verrassingen zoals een TOP achterwege zullen blijven. 

Overheid en burgers nieuwe stijl. 

Met vriendelijke groet, Werkgroep van der Waalslaan. 


